
 آرمان ملی: گلزنی سردار آزمون برای رم که مقدمه برد 
شاگردان مورینیو را فراهم کرد با واکنش های متفاوتی همراه 

شد. 
  انتقال به رم 

باشگاه آ. اس رم ایتالیا از امضای قرارداد با سردار آزمون ستاره 
تیم ملی کشورمان و عضو باشگاه بایرلورکوزن آلمان خبر داد. 
سردار آزمون با انتقال قرضی راهی آ. اس رم شد. پیش از این 
ستاره تیم ملی کشورمان توافق برای انتقال به باشگاه ایتالیایی 
را اعلام کرده بود. سردار آزمون پس از عقد قرارداد با باشگاه آ 
اس رم ایتالیا به مدت یک فصل و نیم گفت: توصیف احساساتی 
که نسبت به این انتقال دارم بسیار دشوار است. من به یکی از 
معتبرترین باشگاه های بین المللی آمدم و اینکه بتوانم با پیراهن 
رم عنوانی به دست بیاورم رویایی خواهد بود. مهاجم تیم ملی 
ایران که با قرارداد قرضی از بایرلورکوزن به رم آمده است اظهار 
داشت: سال گذشته توانستم در استادیوم المپیکو به میدان بروم 
و می توانم بگویم که در دوران حرفه ای ام هرگز چنین هواداران 

پرشوری را ندیده ام. حالا دیگر نمی توانم صبر کنم و می خواهم 
مقابل چشمان هواداران بازی کنم. 

 برد 
یک رسانه ایتالیایی قهرمان شب بزرگ رم را نه 
روملو لوکاکو که سردار آزمون معرفی کرد. به گزارش 

سایت 2duerighe ایتالیا، یکشنبه شب در ادامه هفته 
یازدهم رقابت های سری آ ایتالیا چند دیدار برگزار شد که در 

یکی از بازی ها رم در خانه به دیدار لچه رفت و در نهایت 
به برتری دو بر یک رسید. سردار آزمون از دقیقه 

۷۳ برای جالوروسی به میدان رفت و توانست 
با ضربه سر زیبا در دقیقه نخست وقت های 

تلف شده بازی را به تساوی بکشاند و 
لوکاکو نیز زننده گل دوم تیمش بود. 

درخشش آزمون در این دیدار باعث 
شد تا رسانه های ایتالیایی به این 
بازیکن و فوتبال ایران بپردازند. 
در زیر گزارش یک رسانه ایتالیایی 

را می خوانیم: »ایران سرزمینی 
شاعران،  به  که  است  باستانی 
هنرمندان و متکلمان معروفش و کمتر 
یا حتی اصلًا به فوتبالش معروف است. 
ضربه سر زیبای آزمون باید در نگاه 

هواداران رم ظاهری کاملًا شاعرانه 
داشته باشد، این مهاجم ایرانی 

از سوی مورینیو برای زدن گل تساوی و در نهایت پیروزی 
مقابل لچه وارد زمین شد. وقتی همه منتظر درخشش قهرمان 
شناخته شده ای چون لوکاکوی بلژیکی بودند، نورها روی صحنه 
به سمت فرد دیگری رفت؛ بازیکنی که از سرزمین های شرقی 
صفویان می آمد. وقتی لوکاکو در دقایق ابتدایی بازی ضربه 
پنالتی را از دست داد و لچه به گل رسید، این آزمون بود که در 
زمانی که به نظر می رسید همه چیز از دست رفته برای تیمش 
گلزنی کرد. وقتی مسابقه تمام شده و تیم شکست خورده به نظر 
می رسد، مانند رمان شهرزاد، قهرمان شب های عربی، او آماده 
است تا داستان را طور دیگری تعریف کند؛ پایانی دیگر که به 
شکست ختم نمی شود و سرنوشت جالوروسی را تغییر می دهد. 
او با ضربه سر غیر منتظره اش که وارد دروازه حریف شد، رم را به 
بازی برگرداند و در ادامه لوکاکو توانست هفته سختش را با زدن 
گل پیروزی بخش به دست فراموشی بسپرد. پایان زیبایی برای 
این بازی که مهاجم بلژیکی این بار قدر موقعیت را دانست و در 
دقیقه ۹۶ پیروزی جالوروسی را رقم زد. درست 
است که گل را لوکاکو زده است ولی این 
بار داستان اصلی درباره او نیست بلکه 
درباره مهاجم ایرانی است. راوی 
ایرانی هزار و یک شب که دل 
هواداران رم را جادو کرده 

است. 
 صحبت های سردار 

تعویض طلایی ژوزه مورینیو 
یعنی آوردن سردار آزمون به 
او و  زمین شرایط را برای 
تیمش تغییر داد. جایی که ستاره 
ایرانی در دقیقه ۹۰ موفق شد با یک ضربه 
سر زیبا و فوق العاده گل تساوی بخش 
جالورسی را به ثمر برساند و زمینه ساز 

کامبک جذاب این تیم شود. 
تنها سه دقیقه بعد لولوکاکو این 
کامبک فوق العاده رمی ها را 
تکمیل کرد و با گلی که به 
ثمر رساند باعث شد 
تیم مورینیو به سه 
و  ارزشمند  امتیاز 
مهم دست پیدا کند. 
از  بعد  بلافاصله 
صفحه  بازی  پایان 
رم  باشگاه  اینستاگرام 

یک مصاحبه خیلی کوتاه از سردار آزمون را به اشتراک گذاشت. 
جایی که مهاجم ایرانی در واکنش به گلزنی برای رم می گوید: 
سلام خوشحالم که اولین گلم را برای رم به ثمر رساندم. او 
همچنین در مصاحبه مفصل تری بعد از بازی گفت: می دانستیم 
که بازی دشواری داریم، اما روی بازی متمرکز شدیم تا بازنده 
نباشیم، ما شخصیت رم را نشان دادیم و این پاداش تلاش 
سختمان بود. زدن اولین گل یک لحظه شگفت انگیز بود، من 
خیلی تلاش کردم تا برای بازی امشب آماده باشم. من این تیم و 
این شهر را دوست دارم، دختر من در این شهر به دنیا آمده است. 

 نظر آقای خاص 
آقای خاص به پیروزی ارزشمند و دقایق پایانی تیمش در 
دیدار برابر لچه واکنش نشان داد. او چنین پیروزی های را 
وصف ناشدنی دانست. به گزارش DAZN، رم در هفته یازدهم 
سری آ به لطف گل سردار آزمون و روملو لوکاکو برابر لچه 
به برتری رسید. رم در حالی در این بازی به پیروزی دست 
پیدا کرد که تا دقیقه ۹۰ با یک گل از حریفش عقب بود البته 
جالوروسی در دقیقه پنجم بازی یک پنالتی را توسط لوکاکو 
خراب کرد که این باعث شد تا کار برای تیم مورینیو سخت 
شود. البته این مهاجم بلژیکی جبران کرد و در آخرین دقیقه 

گل پیروزی را برای تیمش به ثمر رساند. 
مورینیو در نشست خبری پایان بازی گفت: این برای 
نخستین بار است که لوکاکو در ایتالیا پنالتی خراب می کند اما 
برای دومین یا سومین بار است که در تیم من پنالتی از دست 
می دهد. تنها کسی که ضربه پنالتی را می زند این فرصت را 
دارد که آن را خراب کند. او ادامه داد: دیبالا این اعتمادبه نفس 
را نداشت که پشت توپ قرار گیرد، اما لوکاکو با اعتمادبه نفس 
کامل حاضر به زدن ضربه شد. مشکل لوکاکو این است که 

فردی بسیار احساسی و عاطفی است. 
من بعد از سه دوره کارکردن با او شناخت بسیار خوبی از 
او دارم. او وقتی اشتباه می کند گریه می کند و بسیار عذاب 
می کشد. اینکه در آخرین دقایق اینگونه فرصت پیروزی داشته 
باشید و پیروز شوید حس وصف ناپذیری دارد و بهتر از آن 
وجود ندارد. لوکاکو اکنون می تواند آسوده بخوابد. او انسانی با 
قلبی بزرگ و بسیار عاطفی و حساس است. او وقتی پنالتی از 
دست می دهد هم قلبش و هم روحش گریه می کند و به درد 
می آید. مورینیو در پایان گفت: دیبالا در نیمه نخست بسیار 
خوب بود. او بازیکن مهمی برای ماست. واکنش او قبل از دیدار 
برابر پراگ در لیگ اروپا من را شگفت زده کرد. به او گفتم که 
بهتر است سفر نکند اما او گفت سفر خواهد کرد و می خواهد 

به میدان برود. 
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گفت وگو

درخشش سردار در تیم آقای خاص 

روایت هزار و یک شب در رم! روایت هزار و یک شب در رم! 

  کوتاه 
فارس: علی نادری در مورد آخرین وضعیت تیم ملی فوتبال 
ساحلی کشورمان، اظهار داشت: در حال آماده سازی برای حضور 
در جام جهانی هستیم که اواخر بهمن در دبی برگزار می شود . 
برنامه هایی را تدوین کرده و اردوهایی را پیش بینی کرده ایم . 
دومین مرحله اردوی ما است و قرار است پس از برگزاری 2 
مرحله اردو در بوشهر به تورنمنت سنگال برویم. در این تورنمنت 
به جز کشور میزبان، پرتغال، آمریکا یا مصر نیز حضور دارند. 
وی افزود: پس از این تورنمنت استراحت ۱۰ روزه ای داریم. 
سپس اردویی 2۰ روزه در کیش برگزار کرده و ۳ بازی دوستانه 
با بلاروس انجام می دهیم. ۱۸ بازیکن در اردو داریم که شرایط 
همگی آنها خیلی خوب است اما مصدوم هم داریم . حدود یک 
ماه است لیگ تعطیل شده اما طولانی بودن زمان لیگ سبب 
مصدومیت یک تا دو بازیکن شد . آنها هم روند درمانی خود را 
زیر نظر کادر پزشکی پشت سر می گذارند. سرمربی تیم ملی 
فوتبال ساحلی درمورد حریفان ایران در جام جهانی گفت: ما 
در جام جهانی با اسپانیا، تاهییتی و آرژانتین هم گروه هستیم که 
تیم های بسیار خوبی هستند . در جام جهانی با صد در صد توان 
خود حاضر می شوند . بازی های مشکلی هم داریم، اما امیدوارم 
نتایجی قابل قبول و در خور  شأن تیم ملی کسب کنیم. نادری 
درخصوص میزان حمایت های فدراسیون فوتبال از تیم ملی 
ساحلی تصریح کرد: فوتبال ساحلی ما نسبت به کشورهای 
دیگر شرایط خاصی دارد . ۱۰ تیم در لیگ ماه حدود ۸ ماه 
درگیر مسابقات بودند. بچه ها از لیگ بیرون آمده و شرایط خوبی 
دارند. فدراسیون هم با توجه به بضاعت خود همکاری و شرایط 
مناسبی برای ما فراهم کرده است. باید از نبی به خاطر پذیرش 
برنامه اردوها و بازی های دوستانه مان تشکر کنم . منطقه آزاد 
کیش، جهانگیر پازوکی و منصور قنبرزاده نیز همکاری خوبی با 
ما داشتند. در کل شرایط مدنظر برای ما فراهم شد و امیدوارم 

نتیجه این زحمات را بدهیم. 

بیــن المــلل 
  تیم فوتبال النصر بدون فوق ستاره پرتغالی اش به مصاف 
الدحیل در لیگ قهرمانان آسیا خواهد رفت. تیم فوتبال النصر در 
حالی خود را برای بازی خارج از خانه مقابل الدحیل قطر در دور 
چهارم از مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا آماده می کند که حالا 
خبر می رسد که کریستیانو رونالدو غایب بزرگ این بازی خواهد 
بود. عبدالعزیز العصیمی خبرنگار روزنامه »الریاضیه« عربستان 
خبر داد؛ رونالدوی ۳۸ ساله در بازی فردا مقابل الدحیل غایب 
خواهد بود. طبق ادعای این خبرنگار عربستانی، برنده پنج توپ 
طلا مصدومیتی ندارد و لوئیز کاسترو تنها به دلیل خستگی که 
فوق ستاره پرتغالی اش دارد، ترجیح داده تا از او و آیمریک لاپورت 
در این بازی استفاده نکند و به آنها استراحت بدهد. همچنین 
طبق اخبار غیررسمی که در شبکه های اجتماعی منتشرشده؛ 
پس از اینکه مشخص شد رونالدو در بازی فردا مقابل الدحیل 

غایب خواهد بود، بیش از ۳ هزار نفر بلیت های 
خود برای این بازی را با قیمتی کمتر از قیمت 
اصلی اش در معرض فروش گذاشته اند. النصر 
 E در حال حاضر با ۹ امتیاز صدرنشین گروه
لیگ قهرمانان آسیا است و پرسپولیس ۶ امتیازی 

در تعقیب این تیم است. الدحیل و 
استقلال تاجیکستان هم هر 

یک با کسب یک امتیاز 
در رده های بعدی این 

گروه جای دارند. 

 واکنش دبیر 
 به شکایت از عباس جدیدی

ایسنا: علیرضا دبیر به سوالی درباره شکایت از 
عباس جدیدی پاسخ داد. علیرضا دبیر در حاشیه 
مراسم تجلیل از مدال آوران ورزش تهران در 
بازیهای آسیایی در خصوص موضع عباس جدیدی 
برای ابطال انتخابات گفت: ابطال انتخابات در 
دادگاه بدوی است. اول اینکه دادگاه صلاحیت 
داشته یا نه چون من کارشناس این حوزه نیستم. 
بخش حقوقی داریم و دنبال می کند. قوه قضائیه 
هم هر تصمیمی که بگیرد گردن ما از مو باریک تر 
است و تمکین می کنیم. اعتراض را به تجدید نظر 
دادیم و محکم تر ورود می کنیم. هر کسی اگر جای 
من بود کلی شلوغ می کرد که دخالت در ورزش 
شده است. دوستان دنبال این هستند که ما شلوغ 
کنیم اما ما دعوای داخلی را بیرون نمی بریم. قوه 
قضائیه و دولت هم برای خودمان است و باید در 

داخل حل کنیم. محکم برای آن می ایستیم. 

منهای فوتبال 

آینده آنچلوتی برای فصل بعد مشخص شد 
خیز سعودی ها برای شکار 

کاپیتان یونایتدها
به گزارش سان، لیگ عربستان در یکی- دو 
سال اخیر بسیار متحول شده است و شاهد حضور 
بازیکنان بزرگ فوتبال جهان در این لیگ بوده ایم. 
به نظر می رسد که حضور ستارگان بزرگ فوتبال 
جهان در لیگ عربستان با توجه به رقم های 
نجومی پیشنهادی همچنان ادامه داشته باشد. 
برونو فرناندز، کاپیتان پرتغالی منچستریونایتد، 
یکی از بازیکنانی است که مورد توجه تیم های 
عربستانی قرار گرفته است. روزنامه انگلیسی 
سان در گزارش خود به نقل از رودی گالتی، 
خبرنگار سرشناس ایتالیایی، نوشت: »جذب 
برونو فرناندز اولویت تیم های عربستانی در 
تابستان 2۰2۴ خواهد بود. هر چند تیم الاهلی، 
النصر، الاتحاد و الهلال که مورد حمایت صندوق 
سرمایه گذاری عربستان اند به جذب برونو فرناندز 
علاقه دارند و این باعث می شود رقابت شدیدی 
بین آنها برای جذب ستاره خط میانی یونایتدها 

به وجود اید.

 ویــژه

گل محمدی و نکونام
 مراقب  رفتارشان باشند 

 مسابقات یک فصل اینطور نیست که پرسپولیس از ابتدا 
تا آخر فصل تمام بازی های را ببرد. ملوان بعد از تغییراتی که 
در کادرفنی خود داشت و مهدی تارتار سرمربی این تیم شد، 
فوتبال متفاوتی را نسبت به سال های قبل خود ارائه می دهد. 
ملوان این هفته حتی توانست در اصفهان، سپاهان را با نتیجه ۳ 
بر 2 شکست بدهد. صنعت نفت آبادان در نیمه اول خوب بازی 
کرد و یک گل روی کار تیمی به ثمر رساند، اما در نیمه دوم 
پرسپولیس فشار زیادی روی دروازه نفت آورد و توانست 2 گل 
بزند. به نظرم کمی تعلل از سوی بازیکنان پرسپولیس که کار 
را تمام شده می دانستند، در دقایق پایانی باعث شد در آخرین 
لحظات گل مساوی را دریافت کنند. فوتبال جذابیت های زیادی 
دارد و هیچ کس فکر نمی کرد که صنعت نفت بتواند در تهران 
پرسپولیس را متوقف کند و یک امتیاز بگیرد. هنوز بازی های 
زیادی از لیگ برتر باقی مانده است و امیدوارم بازیکنان از این 
دیدار تجربه خوبی به دست آورده باشند. یاسین سلمانی و 
مرتضی پورعلی گنجی فصل را از دست دادند. وحید امیری و 
مهدی ترابی چند بازی حضور ندارند و نبودن این نفرات تاثیر 
منفی روی تاکتیک تیمی داشت. بازیکنان جدیدی هم که در 
ترکیب قرار گرفتند، باید در ترکیب جا بیفتند. تا پایان فصل، 
جای جبران زیاد است و باید در بازی های آینده امتیازات از 
دست رفته، جبران شود. درباره دیدار پرسپولیس و استقلال 
تاجیکستان در هفته چهارم لیگ قهرمانان آسیا، امیدوارم 
بازیکنان شرایط خوبی را در این دیدار خارج از خانه داشته 
باشند. با اینکه پرسپولیس در دیدار رفت توانست استقلال 
تاجیکستان را در ورزشگاه آزادی شکست بدهد، نباید کادر 
فنی و بازیکنان، تیم تاجیکی را دست کم بگیرند. اما با این 
حال بازیکنان پرسپولیس توانایی بالایی دارند تا با دست پر 
به تهران بازگردند. ضمنا تیم باید بازی به بازی جلو برود و در 
تمامی دیدار های لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا تمرکز داشته 
باشد. مورد آخر اینکه یحیی گل محمدی و جواد نکونام هر دو 
الگو های بزرگی برای فوتبالیست ها جوان تر ایرانی هستند. شان 
و شخصیت آن ها خیلی بالاست و باید مراقب رفتار های 
خودشان می بودند و  ای کاش الفاظ ناشایست از سوی این دو 
عزیز مطرح نمی شد. درست است استقلال و پرسپولیس با 
یکدیگر کُری دارند و مربیان، بازیکنان و هواداران شان برای هم 
کُری می خوانند، اما بهتر است بی احترامی در این کری خوانی ها 

استفاده نشود تا دلگیری و کدورتی به وجود نیاید. 

رضا وطنخواه پیشکسوت پرسپولیس عقیده 
دارد این تیم برای موفقیت مقابل استقلال 
تاجیکستان باید نتایج لیگ برتر را فراموش کند. 
 چرا پرسپولیس در خانه با یک تساوی 
مقابل تیم ده نفره، جای سه امتیاز را با یک 

امتیاز عوض کرد؟!
به هر حال در فوتبال چنین اتفاقاتی رخ 
می دهد که شاید کسی فکرش را نکند و این 
یکی از زیبایی های فوتبال است که تیمی به 
نوعی با گل به خودی در میان ناباوری در حضور 
تماشاگرانش جای برد را با مساوی عوض می کند 
و به جای سه امتیاز فقط یک امتیاز می گیرد. البته 
زمان ما چنین اتفاقاتی رخ نمی داد چون فاصله 
زیادی با بقیه رقبا داشتیم و در این بین فقط شاید 
تیم هایی مانند استقلال و پاس در آن زمان رقیب 
جدی برای مان بودند و بقیه تیم ها نمی توانستند 
عرض اندام خاصی مقابل ما داشته باشند، در 
حالی که الان شرایط خیلی سخت شده و فاصله 
تیم ها با یکدیگر خیلی نزدیک شده است، از این 
رو شرایط سخت تر شده و تیم ها سخت به هم 

امتیاز می دهند. 
 اما به هر حال شاید با همین از دست 
مانند  مدعی ای  تیم  امتیازات،  دادن 

پرسپولیس به مشکل بخورد؟!
فوتبال غیر قابل پیش بینی است و در حال 
حاضر هم هیچ تیمی در فوتبال ما تضمینی برای 
پیروزی در تمام بازی ها ندارد. دیدید که چطور 
تیمی مانند ملوان تیم مدعی سپاهان را در زمین 
خودش با نتیجه سه بر دو شکست داد؛ نتیجه ای 
که اگر قبل از بازی به کسی می گفتید هیچ کس 
آن را باور نمی کرد، هرچند باید به این نکته هم 

اشاره داشته باشم که ملوان تیم خوبی است. 
 جالب است که خودتان اولین گل تاریخ 
تیم پرسپولیس را وارد دروازه تیم شمالی 

کردید؟
بله اولین گل تاریخ تیم پرسپولیس را خودم به 
ملوان زدم که گل زیبایی هم بود. این گل من در 
اولین سال حضورم در پرسپولیس بود که به همراه 
بقیه بزرگان شاهین از این تیم به پرسپولیس 

آمده بودیم. 
 پرسپولیس در دو بازی اخیرش از شش 
امتیاز تنها دو امتیاز گرفته، با وجود این چه 
شرایطی را برای بازی اش مقابل استقلال 
تاجیکستان در زمین حریف متصور هستید؟

بازی در آسیا شرایط کاملًا متفاوتی با بازی 
در لیگ برتر دارد. پرسپولیس هم جدا از بازی 
اولش در آسیا که با بدشانسی آن را واگذار کرد، در 
دو بازی دیگرش خیلی خوب بازی کرد و از سد 
الدحیل و استقلال تاجیکستان گذشت، به همین 
دلیل من فکر می کنم پرسپولیس برای موفقیت 
در تاجیکستان باید دو مساوی اش در لیگ را 
فراموش کرده و با قدرتی مضاعف برای پیروزی 
مقابل استقلال تاجیکستان بجنگد چون در این 
صورت شانس خودش را برای صعود افزایش داده 
و منتظر لغزش النصر و پیروزی در بازی خودش 
مقابل النصر باشد تا شانس هایش را برای صعود 

به حداقل برساند. 

سهراب انتظاری 
کارشناس فوتبال 

وطنخواه: 
پرسپولیس دو تساوی 
لیگ را فراموش کند 

آخرین تمرین نساجی قبل 
از مصاف با نوبهار ازبکستان 
دیروز در ورزشگاه کارگران 
تهران برگزار شد و بازیکنان 

آخرین موارد مد نظر کادرفنی 
را مرور کردند و آماده بازی 

عصر دوشنبه شدند. 

جشن قهرمانی تیم شانگهای 
پورت در هفته پایانی 

سوپرلیگ چین برگزار شد. 
نکته جالب این جشن حضور 

جهانیار محبی است که به 
عنوان دستیار در کادرفنی 
تیم شانگهای حضور دارد. 

عکس نوشــت
 آخرین تمرین

 جشن

ابراهیمی: گل محمدی و نکونام به جای حرف زدن به فکر کیفیت تیم شان باشند

گروسی: عده ای با سنگ اندازی به دنبال تخریب استقلال هستند

پیشکسوت فوتبال گفت که سرمربیان 
پرسپولیس و استقلال به جای صحبت علیه 
یکدیگر، تمرکزشان را روی ارتقای کیفیت 
براهیمی در  تیم هایشان بگذارند. ناصر ا
گفت وگو با تسنیم، در مورد ارزیابی شرایط 
فنی پرسپولیس بعد از پایان هفته نهم 
لیگ برتر، اظهار داشت: از بین بازی های 
فصل اخیر، پرسپولیس برابر الدحیل خیلی 
قشنگ و با برنامه بازی کرد. در بقیه بازی ها 
توپ را خوب به خط جلو می برند؛ اما 
برنامه ای برای استفاده از پاس آخر و توپ 
نهایی ندارند. مشکل دیگر تیم عجله در تیم 
است، پرسپولیس در بازی های اخیر با عجله 

بازی می کند. سومین مشکل تیم فضاهای 
زیاد خط دفاعی پرسپولیس است. زمانی 
که شاگردان گل محمدی به فاز هجومی 
می روند هر دو دفاع کناری پرسپولیس 
برای کمک به قدرت هجومی اقدام به نفوذ 
می کنند که این موضوع از نظر فنی خیلی 

درست نیست. 
راست  مدافع  اگر  داد:  ادامه  وی 
پرسپولیس نفوذ می کند، مدافع چپ نباید 
این کار را انجام دهد. هافبک دفاعی هم 
باید به پوشش فضاهای دفاعی کمک کند. 
تمام تیم هایی که مقابل پرسپولیس امتیاز 
می گیرند، روی ضد حمله برنامه ریزی 

نند تیم برای  می کنند، چراکه آنها می دا
گلزنی تحت فشار است و شکل دفاعی اش در 
زمان حمله کاملًا بهم می ریزد. ضمن اینکه 
تیمی در حد پرسپولیس نباید به اختلاف 
یک گل بسنده کند. نتیجه این موضوع 
در دقیقه ۹۴ بازی صنعت نفت خودش را 

نشان داد. 
مربی پیشین پرسپولیس درباره اختلاف 
یحیی گل محمدی و جواد نکونام عنوان 
کرد: سرمربی ها باید حریم یکدیگر را رعایت 
کنند. آنها وقتی با چنین ادبیاتی صحبت 
می کنند، ابتدا شخصیت خودشان را زیر 
سؤال می برند و در مرحله بعد همین رفتار 

و اخلاق به بازیکنان سرایت می کند. به 
جای این موارد آنها باید تمرکزشان را 
روی کیفیت نه چندان قابل قبول بازی 
تیم شان بگذارد. مگر 2۰ یا ۳۰ سال پیش 
یرانی به کار یکدیگر کار  سرمربی های ا
داشتند؟ اگر برخورد و درگیری هم میان 
بازیکنان بود، هر مربی به سراغ بازیکنان 
خودش می رفت. نه اینکه مربی و بازیکن 
حریف را مورد خطاب قرار بدهند. چون 
نمی توانند کیفیت لازم را ارائه کنند برای 
توجیه مقابل هواداران و فرار از فشار افکار 
عمومی، به حاشیه آفرینی و تخریب رقیب 

دست می زنند.  

محسن گروسی، بازیکن پیشین استقلال معتقد 
است که نکونام به جای درگیر شدن با مسائل حاشیه ای 
بهتر است تمرکز خود را معطوف نتیجه گیری تیم کند. 

  عملکرد دفاعی استقلال
محسن گروسی، بازیکن پیشین استقلال در گفت وگو 
با ایسنا، درباره عملکرد دفاعی استقلال برابر شمس آذر 
اظهار کرد: استقلال بازی را خوب شروع کرد اما نداشتن 
تمرکز کافی بازیکنان سبب شد نتیجه را برابر شمس آذر 
با وجود اینکه تیم جوان و برای اولین بار در لیگ حضور 
پیدا کرده مساوی کند. هرچند شمس آذر نشان داد که 
تیم بسیار خوب، باانگیزه  و جنگنده ای است و به اعتقاد 
من نتیجه عادلانه  بود. وی در پاسخ به این پرسش که 
اضافه شدن آرمان رمضانی و درخشش او در خط حمله 
ادامه دار است یا خیر؟ گفت: آرمان نشان داده که هر 
زمان از او استفاده شده مثمرثمر بوده و بازیکن بسیار 
خوب و مفیدی است، امیدوارم که درخشش او در خط 

حمله ادامه دار باشد. 
 حاشیه ها 

پیشکسوت استقلال همچنین در پاسخ به این سوال 
که بعد از روزهای پرحاشیه ای که استقلال ابتدای 
فصل داشت اکنون شانس قهرمانی دارد یا خیر؟ افزود: 
استقلال همیشه جزو مدعیان قهرمانی بوده و همیشه 
مشکل داشته البته جای خوشحالی دارد که مشکلات 
و حواشی فعلا به مسائل فنی این تیم نفوذ پیدا نکرده 
و اگر حواشی ای نیز وجود داشته نکونام سعی کرده به 
نحوی آنها را حل و فصل کند. اگر این درگیری ها بین 
کادر فنی تداوم پیدا کند و بازیکنان از این مساله لطمه 
بخورند شک نکنید که اثرات این درگیری ها در آینده در 
نتایج این تیم تاثیر نامطلوبی خواهد گذاشت. امیدوارم 
مدیریت شرایطی را برای تیم فراهم کند که استقلال 

تا آخر فصل بتواند جزو مدعیان قهرمانی باقی بماند. 
 وضعیت بلانکو 

گروسی در پاسخ به این پرسش که چه زمانی بلانکو 
به مهاجم مدنظر استقلال تبدیل می شود؟ اظهار کرد: 

شناختی نسبت به این بازیکن ندارم اما با توجه به 
صحبت هایی که راجع به این بازیکن انجام شده مهاجم 
خوبی است. نیاز به زمان دارد تا در چند هفته آینده 
بتواند به مهاجم مدنظر استقلال تبدیل و مثمرثمر 

واقع شود. 
 درگیری سرخابی ها 

وی درباره مشکلات میان استقلال و پرسپولیس و 
درگیری لفظی بین دو سرمربی گفت: نکونام به جای 
اینکه خود را درگیر این گونه مسائل کند بهتر است 
تمرکز خود را معطوف نتیجه گیری تیم کند. اکنون 
که استقلال در صدر جدول قرار دارد یک عده به دنبال 
آن هستند تا با سنگ اندازی و ایجاد حواشی شرایطی را 
فراهم کنند تا تیم لطمه بخورد. امیدوارم با نتایج خوبی 
که تا به امروز استقلال در لیگ کسب کرده نکونام با 
خاتمه دادن به این گونه حواشی تمام ذهن و فکرش را 
معطوف قهرمانی تیم کند. هر دو سرمربی )گل محمدی 
و نکونام( برای تیم ملی و تیم باشگاهی زحمت کشیده اند 
و این گونه درگیری ها به نفع فوتبال نیست و دور از 
شخصیت هر دو مربی است. وی در پایان و در پاسخ به 
این سوال که دیدار استقلال و تراکتور را چطور می بیند؟ 
خاطرنشان کرد: تراکتور تیم بسیار خوبی است و اگر 
استقلال بخواهد این تیم را دست کم بگیرد بازی بسیار 
سخت و مشکلی خواهد داشت. استقلال باید سعی کند 
به دور از حاشیه و با تمرکز کافی برابر این تیم بازی کند 

تا به نتیجه  مطلوب دست یابد. 


